
               Zápisnica zo zasadnutia Rady školy pri Gymnáziu Jozefa Lettricha          

                                        v Martine konaného dňa 1.2.2022 online 

 

 

 počet prítomných členov –   8 

 počet neprítomných členov –  3 

 z toho ospravedlnených –  3 

RŠ je uznášania schopná. 

hosť – riaditeľka školy PaedDr. Eva Kuková 

 

Program: 

 

1. Otvorenie 

2. Informácie predsedu rady školy a príprava výročnej správy 

3. Informácie riaditeľky školy o hospodárení školy 

4. Informácie o organizačnom zabezpečení a aktuálnom stave vyučovania vzhľadom na   

    pandemickú situáciu a o úspechoch školy 

5. Diskusia 

6. Uznesenie 

7. Záver 

 

Rokovanie: 

 

K bodu č. 1: Otvorenie 

 

Na úvod zasadnutia predseda Rady školy MUDr. Dalibor Murgaš privítal všetkých 

prítomných členov Rady školy a ospravedlnil neprítomnosť Mgr. Ľuboša Berešíka. Všetci 

prítomní súhlasili s návrhom, aby rokovanie bolo neverejné. Predstavil program rokovania, ku 

ktorému nikto z prítomných nepodal námietku. 

 

K bodu č. 2: Informácie predsedu rady školy a príprava výročnej správy 

 

Predseda rady školy zhodnotil činnosť rady školy v predchádzajúcom období a informoval 

členov o príprave výročnej správy, ktorá bude obsahovať termíny stretnutí nasledovne: 

 

26.2.2021: Vyjadrenie stanoviska členov Rady školy ku Kritériám pre prijímanie uchádzačov 

o štúdium do prímy pre školský rok 2021/2022 hlasovaním per rollam – súhlasí s kritériami 

10 členov, 1 sa nevyjadril 



 

21.4.2021: Ustanovujúce zasadnutie Rady školy pri Gymnáziu Jozefa Lettricha 

v Martine - online 

Na online zasadnutí prostredníctvom ZOOM bolo prítomných 9 členov: MUDr. Dalibor 

Murgaš, Stanislav Pšenka, PaedDr. Gabriela Franeková, Mgr. Magdaléna Sedláčková, Marta 

Zifčáková, Ivan Murín, Mgr. Daniel Tichý, Mgr. Erika Cintulová, Mgr. Imrich Žigo 

- 2 boli neprítomní – ospravedlnení: Anna Polachová, JUDr. Zoltán Nemrava 

- na zasadnutí bola prítomná Bc. Marcela Adamková za ŽSK  a PaedDr. Eva Kuková,  

riaditeľka školy na základe poverenia 

 

28.5. 2021: Rada školy na základe žiadosti riaditeľky školy o vyjadrenie stanoviska členov 

Rady školy k návrhu počtu tried a počtu žiakov prvého ročníka pre prijímacie konanie 

v školskom roku 2022/2023 hlasovaním per rollam odporúčala schváliť návrh na prijatie 60 

žiakov v 2 triedach (všetkých 11 členov vyjadrilo písomný súhlas). 

 

8. 7.2021: Účasť členov Rady školy na výberovom konaní na pozíciu riaditeľa Gymnázia 

Jozefa Lettricha v Martine 

 

25.10.2021: Rada školy na základe žiadosti riaditeľky školy z o vyjadrenie stanoviska členov 

Rady školy k Správe o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach školy 

za školský rok 2020/2021 a k Inovovanému Školskému vzdelávaciemu programu hlasovaním 

per rollam schválila: 

  Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach školy za školský    

  rok   2020/2021: odporúča  schváliť 8 členov rady školy,  nevyjadrili sa –  3 

   Školský vzdelávací program odporúča  schváliť 8 členov rady školy, nevyjadrili sa –  3 

 

19.11.2021: Rade školy bola doručená písomná informácia o delegovaní nového člena Rady 

školy - Mgr. Ľuboša Berešíka za p. Annu Polachovú. 

 

K bodu č. 3: Informácie riaditeľky školy o hospodárení školy 

 

Riaditeľka školy PaedDr. Eva Kuková poďakovala prítomným za účasť na online zasadnutí 

v zložitom pandemickom období. Poskytla základné informácie o hospodárení školy: 

- informovala o hospodárení v roku 2021, o použití finančných prostriedkov, ocenila 

zriaďovateľa školy za dofinancovanie a za operatívne riešenie vzniknutých problémov 

- predstavila návrh rozpočtu na rok 2022 a poskytla informáciu o finančných prostriedkoch 

získaných mimo rozpočtu školy – projekty, prenájmy bytu, priestorov škôlky, prenájom 

telocviční 

- zdôvodnila nižší rozpočet školy nižším počtom žiakov a vysvetlila problematiku normatívu 

- argumentovala vysokou energetickou náročnosťou budovy, keď škola nie je oteplená  

- vysvetlila straty na prenájme telocviční vzhľadom na pandemickú situáciu 



- poskytla informácie o projektoch, do ktorých je škola zapojená a ktoré sú zdrojom 

finančných prostriedkov 

K boduč.4: Informácie o organizačnom zabezpečení a aktuálnom stave vyučovania 

vzhľadom na  pandemickú situáciu o úspechoch školy 

- riaditeľka školy informovala o aktuálnom stave prezenčného vyučovania, o karanténe 

žiakov a pedagogických zamestnancov, oznámila, že od 1.2.2022 sú v škole všetky 

triedy na prezenčnom vyučovaní 

- informovala o dodržiavaní pandemických opatrení - ranný filter, zonácia tried pri 

vyučovaní a zonácia v školskej jedálni pri výdaji obedov 

- informovala o pozastavení mimoškolskej činnosti - krúžky a projektové prezentácie 

- poskytla ďalšie informácie: 

- oboznámila členov RŠ s kritériami prijímacích skúšok, ktoré sa budú konať v I. kole 

2.5.2022  a v II. kole 9.5.2022, predstavila konkrétne kritériá a aktivity školy spojené 

s Dňom otvorených dverí, ktorý sa uskutoční online 22.2.2022 

- požiadala členov rady školy o vyjadrenie stanoviska ku kritériám 

- informovala o umiestnení školy v hodnotení INEKO, 7. miesto medzi gymnáziami 

v SR, 2. miesto medzi gymnáziami v zriaďovateľskej pôsobnosti ŽSK 

- informovala o výsledkoch školskej inšpekcie, neboli zistené nedostatky ani navrhnuté 

opatrenia, inšpekcia ocenila kvalitu vzdelávania 

- informovala o úspechoch našej školy, o príspevkoch v médiách  

- požiadala o súčinnosť a prípadnú pomoc pri riešení problémov - zrušenie pobočky 

Turčianskej knižnice v našej škole, predstavila kroky, ktoré podnikla, aby zabránila 

zrušeniu 

- informovala o perspektívach rozvoja školy   

- poukázala na najnáročnejšie úlohy, ktoré čakajú školu – komunikovať potrebu 

zateplenia budovy, zvýšenie bezpečnosti školy - kamerový systém, ponuka 

pracovného miesta školského psychológa 

- poďakovala prítomným za spoluprácu 

 

K bodu č. 5: Diskusia     

p. MUDr. Murgaš – informoval sa, ako nárast cien energii ovplyvní rozpočet a či bude 

rozpočet navýšený, následne poďakoval vedeniu školy a všetkým zamestnancom za 

vynikajúco zvládnutú pandemickú situáciu v škole a pri vyučovacom procese 

 

p. JUDr. Nemrava - navrhol, že nakoľko škola dosahuje vynikajúce výsledky vo všetkých 

celoslovenských hodnoteniach a nachádza sa vždy na najvyšších miestach, mala by Rada 

školy osloviť ŽSK, aby pomohol vyriešiť problém zateplenia budovy 

 



p. Mgr. Sedláčková – sa informovala o  normatíve osemročných gymnázií, podala návrh,  aby 

obsah rokovania bol  p. Tichým – členom  RŠ pretlmočený zriaďovateľovi 

 

Ivan Murín - sa informoval na rekonštrukciu chemických a fyzikálnych učební, pretlmočil 

požiadavky mladších žiakov, že v škole chýba bufet alebo automat na potraviny 

 

p. PaedDr. Franeková – poďakovala rodičom za spoluprácu a ústretovosť pri dištančnom 

a hybridnom vyučovaní 

 

  

K bodu č. 6: Uznesenie 

 

Rada školy na svojom zasadnutí prijala nasledovné uznesenie: 

 

Rada školy berie na vedomie:  

- informácie predsedu rady školy a prehľad činnosti v roku 2021 

- informácie riaditeľky školy o hospodárení školy v roku 2021 

- návrh rozpočtu školy na rok 2022 

- informácie aktuálnom stave vyučovania vzhľadom na pandemickú situáciu 

- prehľad úspechov školy a umiestnenie školy v rebríčku INEKO 

- informáciu o prijímacích skúškach a Dni otvorených dverí 

 

Rada školy ukladá:  

- spracovať výročnú správu o činnosti rady školy v roku 2021  

                                                                                  Zodp.: predseda rady školy 

                                                                                  Termín: do 31.3.2022 

- komunikovať so zriaďovateľom problematiku oteplenia budovy školy 

                                                                                  Zodp.: riaditeľka školy 

                                                                                  Termín: do 31.3.2022  

Rada školy schvaľuje: 

Rada školy prerokovala a schválila Kritériá pre prijímanie uchádzačov o štúdium do prímy 

pre školský rok 2022/2023. Všetkých osem prítomných členov vyjadrilo súhlas s kritériami. 

 

K bodu č. 7: Záver 

Predseda Rady školy MUDr. Dalibor Murgaš ukončil rokovanie a poďakoval prítomným za 

účasť. 

 

V Martine 2.2.2022 

 

Zapísala: Marta Zifčáková, tajomníčka Rady školy pri Gymnáziu Jozefa Lettricha v Martine 

 

Predseda rady školy: Doc. MUDr. Dalibor Murgaš, PhD, MHA 


